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Motionssvar: S15a och 15b 
Styrelsens svar på motion Översyn föreningen stadgar 

Inskickad av Cecilia Rönn och Mats Nilsson 

 

Styrelsen delar Cecilia Rönns syn på att nuvarande stadgar behöver en översyn. Styrelsen har konstaterat att det finns 

ett antal punkter som behöver uppdateras och vissa förtydligas. Det är styrelsens avsikt att utse en arbetsgrupp för att 

vid stämman i mars 2025 lägga fram ett förslag på uppdaterade stadgar. 

Ändringar i stadgarna kräver ett gediget och genomtänkt arbete och kräver juridisk expertis. För att stadgeändringarna 

skall vara giltiga skall de godkännas av två stämmor. 

Det är av synnerligen vikt att stadgarna är väl genomtänkta och följer de lagar och regler som gäller för en Ekonomisk 

förening. En ekonomisk förening bildas i syfte att främja medlemmarnas ekonomiska intressen. Det innebär att 

medlemmarna ska få ett ekonomiskt utbyte av att delta i föreningen. Föreningen kan också främja andra intressen än 

rent ekonomiska, så länge som det ekonomiska intresset dominerar. 

Flera av punkterna som Rönn lyfter i sin motion regleras i lagen för Ekonomisk förening och därför finns inga direkta 

skäl att uppta dessa i föreningens stadgar. 

Vissa punkter i motionen är mer lämpliga att lägga i andra typer av föreningensdokument såsom riktlinjerna för 

Styrelsearbete i Lerbergets Byalag där förändringarna kan ske i ett kortare perspektiv, medan en del av punkterna kan 

införlivas/förtydligas i stadgarna. 

De exempel Cecilia Rönn anger i sin motion överlämnas till arbetsgruppen för att vidare hantering. 

 

Cecilia Rönn antyder i sina punkter att styrelsen startat utvecklingsprojekt utan beslut i stämman, samt att styrelsen 

fattat ekonomiska beslut om större belopp vilka inte finns kommunicerade eller beslutade av stämman.  

Ett förtydligande är här på plats. Nuvarande styrelsen har inte startat något utvecklingsprojekt, styrelsen har bett 

kommitteen för camping och natur att komma med förteckning över det behov arrendatorn menar krävs för att säkra 

campingen för framtiden. Med den förteckningen som grund planerades att ta fram ett förslag till projekt till stämman 

att ta beslut om.  

När det gäller av stämman beslutade projekt framgår beloppen i budgeten, vilken stämman fattar beslut om. Från tid 

till annan sker det avvikelser mot det budgeterade värdet pga. händelser som inte kan förutses, att invänta nytt 

stämmobeslut för att korrigera budgeten är inte praktiskt möjligt och därutöver ett ineffektivt arbete.  

 

Styrelsens förslag på beslut  

Att bifalla motionen genom att styrelsen utser en arbetsgrupp som med stöd av juridisk kompetens till stämman i mars 

2025 lägger fram ett förslag till beslut på uppdaterade stadgar.  

 

https://www.verksamt.se/starta/valj-foretagsform/ekonomisk-forening

